
Posudek na bakalářskou práci Ireny Bartoňové na téma "Dynamika sérových
antiproteáz při (pro )enzymoterapii nádorových onemocnění"

Když jsem Ireně Bartoňové zadával téma bakalářské práce, tak jsem to trochu
nezvládl. Nebylo příliš zodpovědné chtít po studentce druhého ročníku, aby se pustila do
analýz na hmotnostním spektrometru zvláště v době, kdy toto pracoviště začínalo a postupně
sbíralo zkušenosti v této velmi složité problematice. Chtít analyzovat tak složitý materiál,
kterým je sérum a ještě navíc požadovat kvantitu bylo už opravdu nerozumné. Jediné, co bylo
správné, byl správný odhad povahy Ireny Bartoňové a toho, že pro ni jsou problémy výzvou a
že se jen tak nevzdá. Jen díky její houževnatosti se vše podařilo dovést do úspěšného konce,
zavést metodu a naměřit potřebné údaje. Ty dobře korelují s výsledky funkční analýzy
provedené v rámci magisterské diplomové práce Lucií Kalferstovou.

Irena Bartoňová byla precizní nejen ve své analytické práci, ale rovněž tak
zodpovědně zpracovala celou bakalářskou práci. Úvod přináší dobrý vhled jak do otázek
biologických a biochemických, tak do analytické problematiky. Výsledky Irena dokázala
dobře vyhodnotit, prezentovat a diskutovat. Práci plně doporučuji k obhajobě jako základ pro
udělení titulu bakalář (Bc.)

r. Jan Ženka, CSc.
školitel

V Českých Budějovicích dne 28.5.2010


